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Aluevaalien palautteet  

Ennakkoäänestys 

- viivakoodinlukijoiden herkkyys ja ovat liian hitaita 
- Halikon paikka oli hyvä, parkkipaikat lähellä 

o lämmintä vettä ei tullut 
- vastuuhenkilön nimeäminen ennakkoäänestyspaikkoihin oli hyvä 
- vaalikuoressa pitäisi olla tarranauha 
- korkeampia tuoleja toivottiin 
- selkeää toimintaohjetta jo heti ovelle, miten äänestys tapahtuu  
- Perniön kirjasto liian ahdas 
- kahta äänestyskoppia toivottiin 
- liian pienet pöydät, kun pöydällä on paljon tavaraa 
- toivottiin sähköpöytiä 
- viimeisenä päivänä voisi äänestysaika olla vähän pidempi 
- Kiikalan rehtori Ari Aalto toivoi, ettei liikuntahalli olisi näin kauaa pois käytöstä. Nyt oli lähes kaksi 

viikkoa, koska ensin oli ennakkoäänestys. Äänestys ruokalassa oli parempi vaihtoehto. 
- pohdittiin koneiden jättämistä paikalle ennakkoäänestyksen jälkeen, koska tilaan on vapaa pääsy 

Laitosäänestys 

- hoitokodin henkilökunta ei tiedä, missä asiakkaat ovat kirjoilla, eikä kaikki asiakkaat itsekään tiedä 
sitä.  

- Aikatauluissa oli väljyyttä(Suomusjärvi), hoitajat eivät olisi halunneet heidän olevan paikalla yhtään 
enempää, kuin olisi ollut tarve. 

Laskenta 

- ei tullut palautteita 

Vaalipäivä (lautakunnat) 

- A4 kääreet äänille olivat hyvät , vaikka työllistivätkin vaali-iltana 
- Puolueiden pitäisi valita henkilöitä, jotka todella tulevat paikalle ja vastaavat sähköposteihin ja 

puheluihin. 
- viivakoodinlukijoiden herkkyys ja ovat liian hitaita 
- pleksien pitäisi olla korkeampia 
- ääntenlasku on monissa paikoissa haasteellista vähäisen pöytätilan takia 
- erikoistapauksia hetuista voisi kerätä ohjeisiin listaa, äänioikeuden kirjaajat kun eivät aina ole 

konkareita ja kone ei neuvo 
- toista äänestyskoppia kaivattiin Särkisaloon 
- sähköinen vaalitietojärjestelmä toimi hyvin 
- Mustamäen koulun rehtori toivoi RaPu:n esimiesten tiedottavan koulun siistijöitä vaalien aikaisista 

mahdollisista muutoksista  
- Suomusjärvellä valaistus oli huono, vaikka oli lisävalojakin 
- Kaikkien jäsenten läsnäolo päivän loppuun asti olisi suotavaa, nyt esim. Ollikkalasta lähti osa ennen 

päivän päättymistä pois 
- Kiikalan rehtori Ari Aalto toivoi, ettei liikuntahalli olisi näin kauaa pois käytöstä. Nyt oli lähes kaksi 

viikkoa, koska ensin oli ennakkoäänestys. Äänestys ruokalassa oli parempi vaihtoehto. 
- Vaaliuurna oli uusi ja liian matala. 
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Waltin palaute 

- Vaalipaikoilla erilaiset käsitykset kunnan omistamista tavaroista ja niiden käytöstä 
Osassa ei saanut koskea mihinkään ja osassa kaikki oli vapaassa käytössä. 
Salon lukiossa täysi 10 ja Ollikkalassa kaikki kalusteet piti tuoda muualta. 
Päätöstä kalusteiden käytöstä toivotaan. 

- Lattioiden suojaus ei onnistunut tällä kertaa hyvin, paperin liimaukset aukenivat jne. 
Jatkossa luovutaan paperin käytöstä ja siirrytään käyttämään kovalevyjä. 

 

Keskusvaalilautakunnan kokouksen 28.2.2022 palautekeskustelun täydennykset  

- Vaalitoimielimiä valittaessa kiinnitetään huomiota valittavien sitouttamiseen osallistumaan koko 
vaalitoimitukseen. 

- Tupurin äänestyspaikan esteettömyys (ulko-oven kynnys ongelmallinen). 
- Vaalilautakuntien jäsenten roolitus: jäsen ei voi toimia samanaikaisesti avustajana, 

sihteeri/pöytäkirjanpitäjä paikalla koko toimituksen ajan. 
- Vaalipöytäkirjojen täyttämisessä puutteita, kiinnitettävä huomiota koulutuksessa. 
- Jatkuvuus varmistettava: viranhaltijat, vaalitoimielimien jäsenet: uusia ja kokeneita tarvitaan. 

 

 


